
PROTOKÓŁ Nr IX/2019

z przebiegu XIII sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2019  r.

od godziny 1200 do 1332 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski – Inspektor ds. promocji gminy,

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki, 

Anetta Jaworska – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

Kamila Bąk – Kierownik Biura OZKSP,

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku,

Hanna łapacz – Kierownik MGOPS w Wyrzysku,

Inni goście:

Magdalena Łusiak – Radca Prawny SAP w Wyrzysku,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:
1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.
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6. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

7.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2019 r.;

2) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk

na lata 2019-2031;

3) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków:

motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  wysługę  lat,  za  warunki  pracy,  wynagrodzenia

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz przyznawania nagród

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę

Wyrzysk;

4) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  eksploatację  stałego  łącza

transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK;

5) wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego;

6) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych;

7) planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami; 

8) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  w  rejonie  amfiteatru

w Wyrzysku;

9) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

10) zasięgnięcia  od  komendanta  wojewódzkiego  Policji  informacji  o  kandydatach

na ławnika;

11) przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku

za I półrocze 2019 roku;

12)  rozpatrzenia skargi na działania organu wykonawczego;

13) rozpatrzenia skargi Pani K.L. na działania Burmistrza Wyrzyska.

      8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      9. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.                                               

      10. Wolne głosy.

      11. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Roman Łuka. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.
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Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

15 radnych, tj.  100 % ustawowego składu organu.

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Poinformował,

iż w obradach nie uczestniczy Pani Burmistrz Bogusława Jagodzińska z uwagi na stan Jej zdrowia.

O usprawiedliwienie prosił również radny Rady Powiatu Stefan Rymer. Następnie Przewodniczący

zapytał o propozycje zmian do ww. porządku. 

Rady  Stefan  Wełniak  zauważył,  iż  we  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Finansów  i  Rozwoju

Gospodarczego oraz Komisji  Spraw Społecznych uczestniczyli  przedstawiciele  PRGOK w Pile.

Według Niego powinno być przekazanych kilka słów i informacji dla Sołtysów i Przewodniczących

Zarządów Osiedlowych. 

Przewodniczący  Rady  zapytał  jakie  to  ma znaczenie  w porządku obrad sesji?  Następnie dodał,

że radny będzie mógł się w tej sprawie wypowiedzieć w punkcie wolne głosy i wnioski. 

Radny Stefan Wełniak wskazał, że było to spotkanie na wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Pana

Piotra Radwańskiego. Zostali zaproszeni przedstawiciele i informacje z tego spotkania powinny być

przekazane. 

Następnie Przewodniczący wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt. 7 jako ppkt. 14

projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  stałych  komisji  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku oraz  jako  pkt.  8  Apelu  Rady Miejskiej  w Wyrzysku z  dnia   30  sierpnia  2019 r.

w sprawie rozwiązania problemu osób będących w stanie nietrzeźwym z terenu Gminy Wyrzysk.

W związku z powyższym pkt. 8 stałby się pkt. 9, pkt. 9 stałby się pkt. 10, pkt. 10 stałby się pkt. 11,

pkt. 11 stałby się pkt. 12, pkt. 12 stałby się pkt. 13. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy obie poprawki można głosować jednocześnie.

Magdalena  Łusiak  –  Radca prawny  SAP  odpowiedziała,  że  obie  poprawki  można  głosować

jednocześnie.

Po zarządzeniu głosowania przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku nad ww. zmianą

Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,
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Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Mateusz Karol Jaremko.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz

z wprowadzoną poprawką.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  13,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

PRZECIW (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Mateusz Karol Jaremko.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem  możliwość  zapoznania  się  z  ich  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 28 czerwca 2019 r. 

Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Dyskusji nie podjęto. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi zał. nr 4 do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 6 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Zabierając głos  Przewodniczący Rady poinformował,  iż  w dniu 12.08.2019 r.  dotarło do Niego

pismo z Zarządu Powiatu w Pile, w którym informuje się Go, iż „w wyniku dokonanego przeglądu

chodnika przy drodze powiatowej nr 1189P Wyrzysk - Polanowo stwierdzono, że jest on w dobrym

stanie  technicznym,  natomiast  miejscowe  uszkodzenia  spowodowane  są  przejazdem  ciężkiego

sprzętu budowlanego na tereny budowy znajdującej się za chodnikiem”. Przewodniczący wskazał,

że  wielokrotnie  od  kilku  lat  zgłaszał  problem  rozchodzącego  się  chodnika,  który  już  raz  był

przekładany na całej  jego długości.  Chodnik ulega ciągłemu niszczeniu w miejscach, gdzie  nie

prowadzi się żadnych budów. Chodzi o odcinek chodnika od spowalniacza prędkości (tj. od 27 m

licząc od cmentarza0 na długości około 70 mb. Przewodniczący dodał, że chodnik stale zarasta

zielskiem na całej długości od Wyrzyska do Polanowa, co ma wpływ na jego niszczenie. Następnie

Pan Roman Łuka wskazał, iż mieszkańcy Wyrzyska i Polanowa, a w szczególności mieszkańcy

ul.  Podgórnej  od wielu lat  zabiegają  o poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym w okolicy

cmentarza. Niejednokrotnie dochodziło tam do bardzo niebezpiecznych zdarzeń z udziałem dzieci

i dorosłych. Pan R. Łuka podkreślił, że wielokrotnie mówił, iż można i trzeba to zrobić poprzez

wybudowanie  brakującego  odcinka  chodnika  od  kaplicy  przedpogrzebowej  do  końca  posesji

nr  6A/1,  gdzie  brakuje  chodnika  o długości  138 mb.  Na tejże  ulicy  są też  inne  niebezpieczne

miejsca np. popękany mur oporowy oraz bardzo nierówna nawierzchnia chodnika od skrzyżowania

z ul. 22 Stycznia do kaplicy przedpogrzebowej. Kończąc Przewodnicząc dodał, że podczas sesji

Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  dniu  26.04.2019  r.  w  obecności  Pana  Starosty  Eligiusza

Komarowskiego zadeklarował chęć udziału w rekonesansie na przedmiotowej ulicy i to podtrzymał.

Zwrócił  się  do  Zarządu  Powiatu  w  Pile  o  bardzo  pilne  zajęcie  się  problemem poprawy stanu

bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ul. Podgórnej w Wyrzysku. 

Radny  Stefan  Wełniak poinformował,  że  otrzymał  pismo  z  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w ile,

iż po przeprowadzonej wizji terenowej potwierdzono zasadność montażu bariero-poręczy w celu
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zabezpieczenia  miejsca  niebezpiecznego,  o  którą  wnioskował.  Planowany  termin  wskazany

w  piśmie  –  do  końca  sierpnia,  dzisiaj  jest  30.  Kończąc  temat  radny  dodał,  że  chciałby,

aby ta sprawa została zrealizowana do 10 września.  Następnie radny poprosił o wykoszenie traw

pobocza drogi powiatowej w kierunku Komorowa. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza zobowiązał się do natychmiastowej reakcji na zgłoszone

wnioski. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2019 r.;

Zabierając głos Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do

projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  Wyrzysk  na  2019  r.  polegającej  na

zwiększeniu planu dochodów budżetu oraz planu wydatków budżetu gminy w związku z otrzymaną

dotacją  celową, która wpłynęła z  budżetu Państwa  na realizację  świadczenia – dobry start,  tj.

189.323,00 zł  oraz otrzymaną dotacją celową z budżetu Państwa przeznaczoną na zwrot części

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2018 r. tj. 94.988,29 zł. Powyższe zmiany

wpływają na zwiększenie planu dochodów budżetu do wysokości 61.210.341,73 zł. Podobnie plan

wydatków  budżetu  do  wysokości  68.072.254,63  zł.  Zmiany  te  wpływają  na  zmianę  w

poszczególnych załącznikach. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Radny  Stefan  Wełniak  zapytał  kiedy  przyszły  informacje  o  zwiększeniu  dotacji  i  dlaczego  nie

zostało to przedstawione na posiedzeniach komisji?

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy odpowiedziała,  że  zmiana  wpłynęła  w  dniach  między

posiedzeniami komisji,  a  sesją.  Wprowadzona byłaby zarządzeniem Burmistrza,  natomiast  Pani

Burmistrz  nie  ma  i  tego  typu  zarządzenie  nie  może  być  wydane.  Zmiany  w  budżecie  może

dokonywać Burmistrz,  bądź  Wysoka Rada.  Wprowadzono  autopoprawkę,  aby Miejsko-Gminny

Ośrodek Pomocy Społecznej mógł realizować zadania. 

Wobec nie nawiązania dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania

nad przyjęciem autopoprawek.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy

Wyrzysk na 2019 rok wraz z autopoprawkami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/126/2019,  która

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2019-2031;

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy poinformowała,  iż  w  związku  z  wniesionymi

autopoprawkami do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Wyrzysk na 2019 rok należało

wprowadzić również autopoprawkę w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej na

lata 2019-2031. 

Radny Stefan Wełniak zapytał, czy są to zmiany, które wchodzą do budżetu do 2031 roku?

Odpowiadając  Pani  Skarbnik wskazała,  iż  zmiany,  które  są  w  WPF  dotyczą  zmian,  których

dokonano w budżecie w 2019 r. W związku z tym, iż w Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje

lata od 2019 do 2031 należało te zmiany również wprowadzić z ww. uchwale. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania

nad przyjęciem autopoprawek.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały zmieniająca

uchwałę w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2019-2031 wraz

z autopoprawkami.

W wyniku glosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/127/2019,  która

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3)  regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków:

motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz przyznawania nagród dla nauczycieli

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wyrzysk;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  11 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/128/2019,  która

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na eksploatację stałego łącza transmisji

danych do Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK;

Radny Stefan Wełniak powiedział, że jest to uchwała, którą podejmują co roku. W wolnych głosach

i wnioskach zostanie poruszona sprawa izby wytrzeźwień, która jest w gestii powiatu. Jednym z

argumentów może być pomoc, jaką gmina udziela na eksploatację stałego łącza transmisji danych

do systemu CEPIK. Sprzątanie ulic przy drogach powiatowych. Gmina pomaga powiatowi dlatego

prosi o pomoc w sprawie izby wytrzeźwień

Ustosunkowując się  Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że ważne jest

utrzymanie wydziału komunikacji w Wyrzysku, co jest dużym ułatwieniem dla mieszkańców i w

związku z tym jest  partycypacja w kosztach.  Gdyby gmina tego nie  robiła  Starostwo mogłoby

zamknąć punkt w Wyrzysku co było by dużym utrudnieniem. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/129/2019,  która

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5) wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/130/2019,  która

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/131/2019,  która

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7) planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/132/2019,  która

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

O godz. 12:38 salę obrad opuścili radni: Pan Andrzej Głąb oraz Pan Piotr Radwański.  

8)  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  w  rejonie  amfiteatru

w Wyrzysku;

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska poprosił o wprowadzenie autopoprawek do testu

uchwały. Na str. 1 w podstawie prawnej powinna się znaleźć nr pozycji 1524, ponieważ przepisy tej

ustawy wchodzą w dniu dzisiejszym. Na str. 2 w § 2 wykreśla się ust. 3 ze względu na powtórzenie

w ust. 2 w pkt. 2. Na stronie 3 w § 3 ust. 4 pkt. 1 po wyrazie budynku przecinek zastępuje się

średnikiem i wykreśla się dalszą część zdania ze względu na powtórzenia zapisów w pkt. 2 ppkt. f,

który brzmi „cokołów i gzymsów”. Na str. 8 w § 7 art. 34 zmienia się na art. 35. W załączniku

w legendzie  mapy dopisuje  się  linię  ciągłą  oznaczającą:  linie  rozgraniczające  tereny o  różnym

przeznaczeniu lub różnych zasadach  zagospodarowania. W uzasadnieniu na str. 3 w przedostatnim

akapicie  zdanie  drugie  otrzymuje  brzmienie:  „Ustalenia  planu  nie  naruszają  w  istotny  sposób

interesu prawnego właścicieli nieruchomości położonych w granicach planu”.

Przewodniczący Komisji  prowadzący obrady w dniu  26   i  27  sierpnia  br.   przedstawili  opinie

dot. projektu uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania

w sprawie przyjęcia autopoprawek.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz Zbigniew Bogdański,  Ryszard  Janusz

Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Beata  Królik,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała,

Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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BRAK GŁOSU (2)

Andrzej Janusz Głąb, Piotr Wiesław Radwański.

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie:

1) iż ustalenia planu nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego  gminy  Wyrzysk,  przyjętego  uchwałą  nr  XXXVI/329/2013  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku z dnia 29 listopada 2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej

w Wyrzysku z dnia 24 listopada 2017 roku

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (9)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz Zbigniew Bogdański,  Ryszard  Janusz

Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz

Ireneusz Michalski, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz  Karol  Jaremko,  Beata  Królik,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Stefan  Tomasz  Wełniak

BRAK GŁOSU (2)

Andrzej Janusz Głąb, Piotr Wiesław Radwański.

O godz. 112:42 na salę obrad wrócił radny, Pan Piotr Radwański. 

2) przyjęcia przedłożonego jako załącznik 2 do uchwały rozstrzygnięcia o sposobie uwzględnienia

uwag złożonych do projektu planu po jego wyłożeniu do publicznego wglądu;

W wyniku głosowania rada opowiedziała się następująco:

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (10)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz Zbigniew Bogdański,  Ryszard  Janusz

Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz

Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.
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BRAK GŁOSU (1)

Andrzej Janusz Głąb.

O godz. 12:44 na salę obrad wrócił radny, Pan Andrzej Głąb.

3)  przyjęcia  przedłożonego  jako  załącznik  3  do  uchwały  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji,

zapisanych  w  planie,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań

własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie amfiteatru w Wyrzysku

wraz z autopoprawkami;

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 11 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XIII/133/2019, która stanowi

załącznik nr 13 do protokołu.

9) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;
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Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/134/2019,  która

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10) zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławnika;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/135/2019,  która

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11) przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku za

I półrocze 2019 roku;

Radny Stefan Wełniak podniósł kwestię, iż Komisja Rewizyjna przeprowadzając kontrolę w Straży

Miejskiej  kontrolowała  działalność  finansową  za  rok  2018.  według  Niego  rok  2018  został

zamknięty na dzień 31 grudnia 2018 r. i to sprawozdanie zostało przedstawione Radzie i głosowali
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w miesiącu czerwcu nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego oraz

udzielenia votum zaufania dla Pani Burmistrz. Jego zdaniem informacje dotyczące kontroli Straży

Miejskiej były zbędne. 

Odnosząc się do słów radnego, Pana Stefana Wełniaka, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że taki

był plan pracy Komisji. 

Radny Stefan Wełniak wskazał, że sprawozdanie było za okres I półrocza 2019 r. 

Radny Leszek Matuszewski odpowiedział, że odniesie się do słów radnego na piśmie. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  13,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała,

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  13 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/136/2019,  która

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12) rozpatrzenia skargi na działania organu wykonawczego;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  w

sprawie rozpatrzenia skargi na działania organu wykonawczego i uznanie jej za bezzasadną.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/137/2019,  która

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

13) rozpatrzenia skargi Pani K.L. na działania Burmistrza Wyrzyska;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 26  i 27 sierpnia br.  przedstawili opinie dot.

projektu uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  w

sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  K.L.  na  działania  Burmistrza  Wyrzyska  i  uznanie  jej  za

bezzasadną.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W  obecności  15 radnych   -  15 głosami  ,,za”  Rada  przyjęła  uchwałę  Nr  XIII/138/2019,

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

14) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu wczorajszym wpłynęły do Niego pismo od radnego,

Pana  Włodzimierza  Michalskiego,  który  złożył  rezygnację  z  członkostwa  Komisji  Skarg,

Wniosków i Petycji w Wyrzysku. W związku z powyższym, iż na posiedzeniach, które się odbyły

dyskutowano  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  powołania  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej

w  Wyrzysku,  gdzie  dyskutowano  o  zmianach  w  Komisji  Rewizyjnej  postanowił  przedstawić

niniejszy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  w

sprawie  odwołania  radnego  Włodzimierza  Michalskiego  z  składu  osobowego  Komisji  Skarg,

Wniosków i Petycji;

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie powołania  radnego  Krzysztofa

Bartkusa do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wyrzysku;

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Przewodniczący Rady poinformował, iż radny, Pan Krzysztof Bartkus na piśmie wyraził chęć bycia

członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wyrzysku. 

W obecności  15  radnych  -  15 głosami  ,,za”   Rada podjęła  uchwałę  Nr XIII/139/2019,  która

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

O godz. 13:03 sale obrad opuścił radny, Pan Andrzej Głąb.

8.  Apel  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia   30  sierpnia 2019  r. w sprawie  rozwiązania

problemu osób będących w stanie nietrzeźwym z terenu Gminy Wyrzysk.

Wiceprzewodniczący Rady oczytał ww. apel. 

O godz. 13:05 na salę obrad wrócił radny, Pan Andrzej Głąb.

Radny  Stefan  Wełniak  powiedział,  że  sytuacja  ta  była  częsta  w  szpitalu.  Nie  należy  to  do

przyjemności, aby osoba w stanie nie trzeźwym przebywała w szpitalu, ponieważ chorzy potrzebują

spokoju.  W  związku  z  tym  klub  „Zadbajmy  o  Gminę”  wystąpił  do  Pana  Przewodniczącego

z interpelacją o wszczęcie porozumienia między powiatem i wszystkimi gminami, które wchodzą

w skład powiatu pilskiego. Chcieli, aby doszło do porozumienia i spotkania z przedstawicielami
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powiatu, policji, szpitala i wszystkich radnych, natomiast Przewodniczący uważał, że nie ma takiej

potrzeby. Następnie bardzo podziękował Panu Przewodniczącemu, iż zajął się sprawą i wystosował

apel do Rady Powiatu, aby w tej sprawie coś zaczęło się dziać. 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska poinformował,  że  od  posiedzeń  komisji

próbował  przeanalizować sprawę pod względem formalno-prawnym,  jak  to  się  dzieje,  jakie  są

możliwości i procedury. Najczęściej odbywa się to przy interwencjach policji, natomiast nie każdy

zatrzymany, nietrzeźwy trafia do szpitala na oddział. Jest interwencja, musi być badanie lekarskie i

lekarz decyduje o tym, czy ta osoba musi pozostać pod opieką lekarską, bo zagraża to jego życiu,

bądź zdrowiu. Druga możliwość jeżeli lekarz stwierdza, że nie trzeba osoby zatrzymać na oddziale

można  go  odwieźć  do  domu.  Trzecia  możliwość  to  pomieszczenie  dla  osób  zatrzymanych.

Najczęściej  interwencje  mają  miejsce  w  godzinach  popołudniowych,  bądź  nocnych,  co  jest

warunkiem, że jest całodobowy posterunek policji, gdzie takie miejsce jest i można tę osobę tam

umieścić. Nie pomniejszając problemu na terenie gmin, szpital jest prowadzony przez powiat i to on

jako organ prowadzący do szpitala, bo i tak ponosi koszty pobytu tych osób i zaopiekowania się

nimi na oddziale to te koszty mogą być poniesione na współprowadzenie lub współfinansowanie

izby  wytrzeźwień.  Uważa,  iż  treść  apelu  i  zaproszenie  wszystkich  gmin  do  współudziału

w rozwiązani tego problemu jest zasadne,  gdyż gmina ma ogromne problemy, aby sfinansować

wszystkie własne zadania to przyjmowanie na siebie zadania, które nie jest zadaniem własnym,

a nawet którego gmina nie może finansować jest jak najbardziej uzasadnione. 

W związku z nie podjęciem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła apel, któray stanowi załącznik nr 20 do

protokołu.

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych w

okresie międzysesyjnym.
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Radny Stefan Wełniak podziękował Panu Burmistrzowi, Pani Burmistrz, Pani Julii Kapuścińskiej za

zorganizowanie  w  okresie  wakacyjnym  wizytacji  cmentarzy  ewangelickich  na  terenie  Gminy.

Wielokrotnie interweniował w tej sprawie, gdyż źle to świadczy o gminie. Cieszy się, że nie będą

musieli  się  wstydzić  jako  mieszkańcy  gminy  Wyrzysk  jeżeli  przyjadą  prawnuki  z  rodzin,

iż na cmentarzach jest bałagan.

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  odnosząc  się  do  słów  radnego  powiedział,

że jeszcze w tym roku po zakończeniu najbardziej  gorącego okresu porządkowania,  sprzątania,

utrzymania w czystości zobowiązali się do pierwszych prac w tych miejscach. 

 10. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.     

 Dyskusji nie podjęto.         

                       

O godz. 13:20 salę obrad opuściła radna, Pani Beata Królik. 

 11. Wolne głosy.

Radny  Stefan  Wełniak  zapytał,  czy  ul.  Kasztanowa  w  Osieku  nad  Notecią   została  oddana

i  rozliczona?  Na  jakim etapie  jest  to  zadanie?  Następnie  zapytał  jakie  są  wpływu do  budżetu

z tytułu wieczystej dzierżawy osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych. Kontynuując radny

zapytał o znak zakaz postoju przy urzędzie między PKO, a skwerem przy urzędzie. Nieraz auta są

tam  ustawione  tak,  że  nie  można  wyjechać.  Radny  zapytał  jak  daleko  jest  posunięta  sprawa

podłączenia gazu do pawilonu sportowego w Osieku. Chciałby znać konkretny termin. Następnie

powiedział,  że  z  obserwacji  wie,  że  na  ul.  Głównej  naprzeciwko kościoła  nie  założono jednej

lampy. Prosi o założenie z powrotem urządzenie do oświetlenia gwiazdkowego, gdyż jeżeli  nie

zostanie  to  założone  to  będą  musieli  ponosić  koszty.  Powinno  się  dopilnować,  iż  w  ramach

wymiany słupów te urządzenia powinny być założone. Wczoraj Pani z ul. Wyrzyskiej zwróciła się

do Niego w sprawie chodnika ul. XX-lecia i ul. Wyrzyskiej. Został zrobiony bardzo wąski – 50 cm.

Matka, która pójdzie z dzieckiem, a drugie będzie trzymała za rękę to albo Ona albo dziecko będą

musieli zejść na jezdnię i jest to bardzo niebezpieczne. 

Radny  Piotr  Radwański zapytał  co  się  dzieje  z  basenem.  Następnie  zaproponował

Przewodniczącemu Rady, aby zlikwidować plastikowe butelki i znaleźć inne rozwiązanie. 

Przewodniczący Rady przychylił się do sugestii Wiceprzewodniczącego.

Radny Stefan Wełniak poinformował, że złożył interpelację odnośnie basenu. Nic się tam nie dzieje,

w związku z tym zapytał, kiedy zostanie zakończona ta inwestycja?
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O godz. 13:25 na salę obrad wróciła radna, Pani Beata Królik. 

Przewodniczący obrad odpowiedział, że nie musi sprawa basenu zajmować się na sesji, ponieważ

na bieżąco rozmawia z władzami gminy i również wiele rzeczy mu się nie podoba. Zgłosił się nie

raz,  ponieważ  uważa,  że  jest  to  ważna  kwestia,  natomiast  trzeba  wziąć  pod  uwagę  wszystkie

aspekty. 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  termin  zakończenia  prac  to

koniec roku 2019. W sierpniu były usuwane usterki  po wykonaniu częściowego odbioru robót.

Fakt,  że   radny  nie  widział  co  się  dzieje  w  środku,  nie  zmienia  faktu,  że  się  nic  nie  dzieje.

3 września wykonawca przedstawi harmonogram wykonania dalszych prac. Będzie to spotkanie

z  Panią  Kierownik  OSiR,  bezpośrednim  wykonawcą  w  Jego  obecności.  Zostanie  z  tego

sporządzony  protokół,  a  harmonogram  przedstawi  Panu  Przewodniczącemu,  a  On  pozostałym

zainteresowanym.  Jest  przekonany,  że  prace  na  ul.  Kasztanowej  zostały  zakończone,  protokół

odbioru został podpisany. Odnosząc się do wieczystej dzierżawy takich informacji nie może udzieli,

dlatego zostanie przekazana odpowiedz na piśmie. Odnośnie znaku na terenie między Urzędem,

a PKO zobowiązał się sprawdzić, czy jest to teren gminy. Przypomniał, że każde postawienie znaku

wymaga zatwierdzenia stosownej zmiany organizacji  ruchu. Interesował się podłączeniem gazu,

rozmawiał z kierownikiem Nowickim i otrzymał informację, iż wszystkie dokumenty, które są nie

zbędne do zgłoszenia i włączenia gazu zostały wysłane. Dokumenty zostały wysłane nie dawno,

natomiast bezpośrednim użytkownikiem jest TSK Orzeł Osiek i to Zarząd w osobie Prezesa musi

dalej pilnować tej sprawy. Oświetlenie w Osieku zostanie sprawdzony. Ul. Wyrzyska, chodnik na

XX-lecia jest tam przewężenie, ponieważ osobiście po telefonie był to sprawdzić. Analizowane jest

to co zostało tam wstępnie wykonane z dokumentacja. Jeżeli stwierdzą, że ten sposób rozwiązania

Im nie odpowiada wystąpią na piśmie do Zarządu Wojewódzkiego o ewentualne poprawki. 

Radna Beata Królik zapytała o ul. Pocztową i niskie ciśnienie wody. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że wczoraj w tej sprawie rozmawiał

z  Panem  Prezesem.  Obiecał,  że  zajmie  się  ta  sprawą  w  trybie  pilnym.  Nie  zweryfikował  ale

zapewnił, że dzisiaj tego dokona i da znać radnej telefonicznie. 

Radny Andrzej Głąb powiedział, że szukają przyczyny słabego ciśnienia wody. 

 12. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:32 Przewodniczący Rady

zamknął XIII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.
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Protokół sporządziła:
Angelika Karowska      
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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